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Děkuji za vaše vyjádření a snahu chránit cenné uzemí přírodní památky Vidoule, lderáje
součástí přfuodního larkL! Košíře. Moto]. proti všem lepříznivýrn zásahům. Hodnotu
tohoto území si uvědomuji a svědčí o tom i programové prohlášení Rady HMP, které
Vidouli řadí mezi unikátní příťodní území. která bude Rada chránit.

V rlímci zákonného procesu pořizovríní změn územního p]ánu jsme nyní ýe fá7'j
projednávání podnětu na změnu Uzemního plánu sU HMP. Podnětje evidovrán pod č.359
a by] projednáván dne 30. 5. 2014 komisí Rady hl' m' Prahy pro změny územního plrínu
hJ' m' Prahy, ktelá dopoíučila ieho pořízení. Následně byl podnět plojednán doe 26' 6'
2014 výborem pro územní rozvoj aúzemní plán Zasílpitelstva hl' m. Prahy, kteÚpoiizení
změny UP sU HMP na základě podnětu č. 359 také doporučil. Nyní čeká t€nto podnět na
projednání Radou hl. m. Prahy a poté bude věc předložena Zastupitelstvu hl. m. Prahy, v
jehož výhladní pravomoci je lozhodnutí. zda bude' či .ebude zněna pořizována. K
projednávání podnětu č. 359 Zastupitelstvem hl. m' Pralry dojde pravděpodobně ve 3.
nebo 4' kvafiálu tohoto roku. vaše Současné připomínky jsem předala pořizovateli pro
infonaaci.

Pokud Zastupiteistvo schváIí pořizováni změny ÚP d]e tohoto podnétu. nastane fáze
projednáváíí s dotčeni,mi oIgány' městskýni částmi i veřejností a zíroveň bude prostor
pro předložení námitek v]astlíků a zaslání písemných připomínek občanů' které
pořizovate] musí vypořádat'
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zánn zptoýoznění komunikace Na Pomezí pro obousměmý provoz úlín1lím jako
komplikovaný a rozumím obavám občanů z přivedení nadměmého množství dopřavy, a
tedy velkého zásahu do přírodní památky vidoule. o aktuální situacijsem měla možnost
se přesvědčit i při osobní návštěvě místa u příležitosti zahájeníBěhu navidouli 13-9'20l6.
ZároveÁ vntn l komplikovanou dopravní situaci v tomto obydleném úZemí na úpatí
hory Vidoule.

Kvalifikovanou odpověď, jak řešit zprovoznění komunikaci Na Pomezí by měla dát
studie, která moŽnosti a podmínky komunikace prozkoumá i z hlediska p.oveditelnosti a
vlivu na životní prostředí'

Pokudjde o da]ší změny úzenního plánu v oblasti vidou]e,jejejí ochrana na doblé cestě'
V případě již pořizovaÍé změny územního pl.ínu 2875/00, která by znamenala zásadní
zásah do přírodní památky' jsou \Yjádření Komise lady pro územní rozvoj i Výboru pro
územní rozvoj ZHMP nesouhlasná a vše směřuje k jejímu nesclrválení. PodaÍý podnět na
Změnu lJP č. 436 v podobném rozsahu jako změna 2875' má podobná vyjádření, kdý ani
Komise ani Výborjej k dalšímu pořizování nedoporučila. V ejbližší době by pak o něm
měIa jednat i Rada HMP, l(teřé navlhnu tento podnět k Íeschválení'

ve věci plnění rozsudku obvodního soudu pro Prah|] 1, ěj.24 C I I4/97.1,2I ýznesn dotaz
věcně příslušn]hn olgánům.

Děkuji za Va.šipéči o ochranu a zachování přírody a jejích hodnot na území hlavního

s přátelským pozdravem
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